
德国强力鼻敏清

产品名称 德国强力鼻敏清

公司名称 美康健医药贸易公司

价格 368.00/合

规格参数

公司地址 深圳罗湖区宝岗路

联系电话 400-6015204

产品详情

德国强力鼻敏清

强力鼻敏清是由多种名贵中草药以现代化之方法炼而成。能迅速提高身体之抗病能力，增强其消炎，抗
菌、去瘀生新、迅速改善鼻腔内各组织之新陈代谢及血液循环，排除鼻腔内积液，脓涕，因一般鼻病患
者，常见是流鼻涕、鼻腔阻塞(鼻息炎或鼻中隔发大)、分泌物增多呈浓状排出、有臭味或伴有头痛、头
晕、耳鸣等。强力鼻敏清是为上鼻疾患者而调制，无副作用，适合任何体质患者服用。

适应症﹕ 过敏性鼻炎、单纯性鼻炎、肥厚性鼻炎、急慢性鼻窦炎、鼻塞、鼻敏感、感冒流涕。

服法﹕ 每日服三次，每次服二粒或遵照医生指示服用

refined nasal ease capsules is a pure herbal preparation chiefly composed of flos magnoliae with a sensible forumula,
which is an effective, convenient, safe and reliable remedy for rhinitis. acute rhinitis, chronic rhinitis and parasinasitis
are common diseases. the symtoms of these diseases may kinclude excessive nasal mucus secretion clogged nostrils
and thick mucus secretion with odours. some suffers may experience headache, vertigo, insomnia, auricular,
fibrillation and neurasthenia etc. for all of these, refined nasal ease capsules has theraopeutic values.

indications: for acute and chronic rhinitis and parasinusitis. prophylaxis and treatment of seasonal allergic rhinits,
including hay fever and perennial rhinitis.

dosage: take two capsules three times dailly or as directed by the physicians.

香港卫生署注册编号:hkp-11310 规格: 60粒胶囊装、150粒胶囊装 价格: 198元、368元
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